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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over hoge beloningen van bestuurders van 
woningcorporaties (ingezonden 11 september 2012) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Corporaties belonen te ruim»?1 

Vraag 2
Is het waar dat zeker een derde van de bestuurders van woningcorporaties 
vorig jaar meer verdiende dan de Balkenendenorm? Zo ja, kunt u dit nader 
toelichten? Zo nee, wat is dan het werkelijke aantal bestuurders dat meer 
verdient dan de Balkenendenorm? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat iedere bestuurder die meer verdient dan de Balkenen-
denorm er een te veel is? Zo nee, waarom niet? 
Wat kan worden gedaan aan de salarissen van corporatiebestuurders boven 
de Balkenendenorm, welke regelgeving is van toepassing en wie is daarin 
bevoegd? 

Vraag 5
Bent u bereid om via de formele dan wel informele weg te bewerkstelligen 
dat deze bestuurders hun salaris bijstellen tot onder de Balkenendenorm? Zo 
nee, waarom niet?

1 Financieel Dagblad, 6 september 2012
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